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Статья посвящена анализу возможности применения в российской правоприменительной 

практике конструкции множественности лиц на стороне должника. Предложение обусловлено 

отсутствием эф-фективности достижения цели применения специальных положений 

законодательства о банкротстве застройщиков по защите прав граждан в случаях установления 

требований о передаче помещений в отношении одного объекта в делах о банкротстве разных 

должников. Анализ производится на осно-вании зарубежного опыта, имеющейся отечественной 

правоприменительной практики и разработки концепции множественности лиц в делах о 

банкротстве в научной литературе. Оцениваются положи-тельные и отрицательные аспекты.
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Plurality of Persons on the Debtor’s Side in Real Estate Developer Insolvency (Bankruptcy) Cases
The article is devoted to the analysis of the possibility of using the structure of a plurality of persons on 

the side of the debtor in Russian law enforcement practice. The proposal is due to the lack of efficiency in 

achieving the goal of applying special provisions of the legislation on bankruptcy of developers to protect 

the rights of citizens in cases of establishing requirements for the transfer of premises in relation to one object 

in bankruptcy cases of different debtors. The analysis is carried out on the basis of foreign experience, 

existing domestic law enforcement practice and the development of the concept of a plurality of persons in 

bankruptcy cases in the scientific literature. Positive and negative aspects are evaluated.
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